
Innspill til budsjettforslaget 2022-25.                                29.11.21 
Jeg er blitt kontaktet av en innbygger som er opptatt av folkehelsa og hva vi bruker av midler til 
skiløyper og sykkelsti. 

Scooterløype og skiløyper: 

Det brukes totalt 185 000kr til idrettsformål i hele kommunen. Dette står i kontrast til 200 000 kr til 
planlagt drift/brøyting av en parkeringsplass for scooterløype. Det brukes kr 60 000 av tilskuddet for 
å drifte 3 skiløyper i kommunen. Resten er søkbare midler til lag og foreninger. Disse skiløypene er i 
nærmiljøet og er lavterskeltiltak som brukes av mange innbyggere- både barn, unge og eldre. 
Skiløypene er god folkehelse og er driftet på dugnad. Summene dekker drivstoff. 

Det settes av årlig kr 5000 for å dekke drivstoff for oppkjøring av skiløyper av privatpersoner. 
Fordelingen gjøres ut fra søknader, og kultur behandler disse. Sak 14/13 i Levekårsutvalget. 

I kommunedirektørens forslag til budsjett er det satt av 200 000 kr pr år i hele økonomiplanperioden 
for drift av parkeringsplass til scooterløypa i Skaiti. Det blir stilt spørsmål med om disse 
opplysningene om forskjeller i drift av parkeringsplass og skiløyper er kommet frem til politikere som 
avsetter midler til vedlikehold og folkehelsearbeidet?  

Sykkelstien: 

Det blir stilt spørsmål om drift av sykkelstien. Det er satt av 100 000kr pr år kun til drift av sykkelstien. 
Innbyggeren mener at denne summen kan med fordel settes til vedlikeholdstiltak på friluftsliv til 
disposisjon etter behov flere steder enn på sykkelstien, for eksempel rydding av viktige stier, 
badeområder ol. Det kan da planlegges vedlikehold flere plasser som er viktige for friluftslivet, og 
fordele arbeidet over flere år.  

 

Ha en fin dag  

 

 

Vennlig hilsen fra 

 

Solveig Annie Strøm 

Folkehelsekoordinator 

E-post: solveig.stroem@saltdal.kommune.no 

Telefon: 476 75269 eller 756 82000 
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